

February 2001



Dresden, Germany
Manassas, USA
Rheinfelden, Switzerland

Press Release

For immediate release

Lemke Diagnostics GmbH, of Volktersdorf/Dresden, Germany, and **HV Technologies, Inc.** of Manassas, USA have announced a full merger of their entities and operations to be completed by this spring. The merged companies will be held by a holding company pending legal registration in Germany. The worldwide sales and distribution activities will be managed by a newly established sales subsidiary **Lemke Diagnostics AG** in Rheinfelden, Switzerland. This group will be a leading supplier of High Voltage Test, Diagnostics, and Monitoring equipment to the power utility and power apparatus industries.

The **Lemke Diagnostics Group** will be equally owned by the shareholders of the existing two companies. The new management will consist of Alain Bolliger, Eberhard Lemke and Thomas Strehl.

“The know-how and resources of our existing companies complement one another remarkably well. This merger will support our plans for growth and give us the flexibility and strength to better meet the needs of our customers”

Im Februar 2001

Dresden, Deutschland
Manassas, USA
Rheinfelden, Schweiz

Pressemitteilung

LEMKE DIAGNOSTICS GmbH, Volkersdorf/Dresden, und **HV Technologies, Inc.**, Manassas, USA bestätigen eine komplette Fusion ihrer Unternehmen für das erste Quartal 2001. Die zusammengeführten Gesellschaften werden von einer Holding mit Sitz in Deutschland gehalten. Die weltweiten Vertriebs- und Marketingaktivitäten werden in einer neu gegründeten Vertriebsgesellschaft **LEMKE DIAGNOSTICS AG** mit Sitz in Rheinfelden, Schweiz, konzentriert. Diese Unternehmensgruppe wird ein führender Lieferant von Hochspannungsprüf-, Diagnose-, und Monitoring-Systemen und Geräten für die Energieversorgungs- und Hochspannungsanlagenindustrie.

Die **LEMKE DIAGNOSTICS** Group wird gemeinsam von den bisherigen Gesellschaftern der fusionierten Gesellschaften gehalten. Die neue Geschäftsführung besteht aus Alain Bolliger, Eberhard Lemke und Thomas Strehl.

“Das Know-How und die Ressourcen der tragenden Unternehmen ergänzen sich optimal. Dieser Merger beflügelt unsere Pläne für Wachstum und gibt uns die Dynamik und Substanz um die Bedürfnisse unserer Kunden erstklassig zu erfüllen.“